



OVERVIEW: Bath & Body Works is one of the world's leading specialty retailers and home to America's Favorite Fragrances® offering a breadth of exclusive fragrances for the body and home, including the #1 selling collections for body lotion and body cream, body wash, hand soap and fine fragrance mist. For more than 25 years, customers have looked to Bath & Body Works for quality, on-trend products and the newest, freshest fragrances. Today, these fragrant products can be purchased at more than 1,900 Bath & Body Works and White Barn retail locations worldwide.

PROFIL: Bath & Body Works est l'un des principaux détaillants spécialisés au monde et abrite America's Favorite Fragrances® offrant une gamme de parfums exclusifs pour le corps et la maison, y compris les collections de lotions et de crèmes pour le corps les plus vendues, les gels douche, les savons pour les mains et fine brume parfumée. Depuis plus de 25 ans, les clients se tournent vers Bath & Body Works pour des produits tendance de qualité et les parfums les plus récents et les plus frais. Aujourd'hui, ces produits parfumés peuvent être achetés dans plus de 1 900 points de vente Bath & Body Works et White Barn dans le monde.

CATEGORY: Beauty
SIZE: 2,500 – 4,000 sf
TYPE: Street Locations, Big Box
TERRITORY: Canada

CATÉGORIE: Beauté
TAILLE: 2 500-4 000 pc
TYPE: Emplacements de rues, centre communautaires
TERRITOIRE: Canada

CONTACT/COURTIER:

Jeffrey Berkowitz
jberkowitz@auroraconsultants.com
o: +1 (514) 737-6727 x 225
m: +1 (514) 824-6727

WEBSITE: <https://www.bathandbodyworks.ca/>

